
 
Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 23. oktober 2018 

Til stede var: Pernille Alberg, Anders Thorborg Mørk, John Stilbo, Kim Klarskov Sjælland, Betinna Vendelbo 

og Ena Andersen. 

1. Referat 

a. Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. 

 

2. Arbejdet i bestyrelsen 

a. Bestyrelsen drøftede sin rolle og forventninger frem til generalforsamlingen, samt hvorvidt de 

enkelte medlemmer tænker at fortsætte efterfølgende. 

b. Muligheden for en professionel bestyrelse blev drøftet som et forslag til kommende 

generalforsamling. Som mulighed hvis ingen stiller op til bestyrelsen. 

 

3. Økonomi 

a. Ingen kommentar til økonomien 

  

4. Vedligeholdelses- og udviklingsplan for ejerforeningen  

a. Udsættes til næste møde 

 

5. Fællesareal 

a. Bestyrelsen har fået udbedret nogle af regnvandkloakerne, da disse havde behov for kraftig 

vedligehold. Der var desværre mere galt end forventet – hvorfor der har været yderligere 

reperationer, og dermed kommer der en større udgift end først antaget. 

 

6. Udvalg 

a. Hjemmesiden er blevet ajourført – når nye vedtægter er tinglyst og klar, vil disse også 

komme på hjemmesiden. 

b. I forhold til GDPR, så er bestyrelsen ved at udarbejde forretningsgange. 

  

7. Henvendelser 

a. Alle henvendelser er eller bliver besvaret inden for nærmeste fremtid. 

 

8. Næste møde 

a. Tirsdag den 20. november 2018 


